

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUM GROUP FOR TRANSPORTATION & TOURISM INVESTMENT Date: 18-01-2021 01:36:08 PM Subject: Appointment of a representative of legal entity in Board of Directors</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة رم للنقل والاستثمار السياسي التاريخ: 2021-01-18 01:36:08 PM الموضوع :- تسمية ممثل عن العضو الاعتيادي في مجلس الادارة</p>
<p>Kindly be informed that the legal member of البنك التجاري الاردني on 17-01-2021 appointed Mr./Mrs. mohammed ahmad mohammed obeidat as his representative in the Board of Directors of the company. Attached for your reference is a copy of the Bio of the representative.</p>	<p>أرجو إعلامكم بأن العضو الاعتيادي البنك التجاري الاردني قام بتاريخ 2021-01-17 بتسمية السيد/السيدة محمد احمد محمد عبيدات ممثلا له في مجلس ادارة الشركة . مرفق السيرة الذاتية للممثل الجديد.</p>
<p>Date of Appointment: 17-01-2021</p>	<p>تاريخ التعيين: 2021-01-17</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: ahmad faisal masoud khalil Position: مسؤول قسم المساهمين</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: ahmad faisal masoud khalil المنصب: مسؤول قسم المساهمين</p>